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Abstract (en)
[origin: CN111864472A] The invention relates to a plug connector of an electrical plug connector. The plug connector can be plugged in a plug-in
direction into a mating connector and is provided with a housing and a plurality of electrical plug contacts, which are arranged at least partially in
the housing and are arranged side by side in a series direction, , wherein a first housing wall of the housing, which is arranged parallel to a plane
spanned by the plug-in direction and the series direction, adjoins a second housing wall of the housing. The normal of the second housing wall
points approximately in the plug-in direction and is arranged at an angle to the first housing wall, and a third housing wall of the housing adjoins the
second housing wall and is arranged at an angle to the second housing wall so that the second housing wall is between the first housing wall and
the third housing wall. The plug connector is characterized in that the first housing wall includes at least one first fastening elementfor fastening a
functional element to the housing; at least one of the second and third housing walls includes at least one second fastening element for fastening
the functional element to the housing. The invention further relates to a set consisting of at least one plug connector of this type and at least one
functional element.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Steckverbinder (1) einer elektrischen Steckverbindung, die den Steckverbinder (1) und einen dem Steckverbinder (1)
als Gegenstück zugeordneten Gegensteckverbinder (9) aufweist, an den der Steckverbinder (1) in einer Steckrichtung (S) ansteckbar ist, wobei der
Steckverbinder (1) ein Gehäuse (2) und mehrere zumindest teilweise in dem Gehäuse (2) angeordnete elektrische Steckkontakte (72) aufweist, die
in einer Anreihrichtung (A) nebeneinander angeordnet sind, wobei eine erste Gehäusewand (10) des Gehäuses (2), die parallel zu einer durch die
Steckrichtung (S) und die Anreihrichtung (A) aufgespannten Ebene angeordnet ist, an eine zweite Gehäusewand (20) des Gehäuses (2) angrenzt,
wobei die Normale der zweiten Gehäusewand in etwa in Steckrichtung (S) weist und abgewinkelt zur ersten Gehäusewand (10) angeordnet ist,
und an die zweite Gehäusewand (20) eine dritte Gehäusewand (23) des Gehäuses (2) angrenzt, die abgewinkelt zur zweiten Gehäusewand
(20) angeordnet ist, sodass die zweite Gehäusewand (20) zwischen der ersten und der dritten Gehäusewand angeordnet ist, mit folgenden
Merkmalen:a) die erste Gehäusewand (10) weist wenigstens ein erstes Befestigungselement (11) zur Befestigung eines Funktionselements (8)
am Gehäuse (2) auf,b) wenigstens eine von der zweiten Gehäusewand (20) und der dritten Gehäusewand (23) weist wenigstens ein zweites
Befestigungselement (21) zur Befestigung eines Funktionselements (8) am Gehäuse (2) auf.Die Erfindung betrifft außerdem ein Set aus wenigstens
einem Steckverbinder (1) der zuvor erläuterten Art und wenigstens einem Funktionselement (8).
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